

如需申請由香港中文大學頒發之「香港註冊中醫師進修學分證書」，敬請注意以下事項：

1. 申請人必須預先登記參加會議，截止登記時間為 2025 年 8 月 13 日中午 12 時正。
2. 請確保登記的中、英文姓名、電郵地址以及註冊中醫編號與「香港中醫藥管理委員會」之紀錄相符，方可獲發香港註冊中醫進修證明書。若資料有誤，本院將不能向申請人發出學分證書。
3. 選擇線上參與的申請人，登入講座時必須輸入中文全名及註冊中醫編號，以計算學分。大會將根據申請人登記提供的資料編制個人獨有超連結(URL)，並於會議前發送至申請人之電郵。
4. 選擇現場參與的申請人，到場及離場時均須到登記處登記，以便紀錄出席時間。
5. 不論參加者以線上方式或親身出席會議，學分均以每節演講計算（並非每個演講）（請參考第 8 項）。註冊中醫師必須**完整參與活動**才能獲得相應學分，若申請人遲到、早退、或於該節演講期間離線**超過該節演講 30 分鐘或以上者**，則不會獲發學分，出席時間以大會紀錄為準。本院保留最終決定權。
6. 是次會議只會以**電郵方式**頒發證書，包括線上及現場參與會議的申請人。大會將於活動完結後**2 星期內**陸續以電郵方式向符合出席要求的參加者發送學分證書。請確保在登記時提供正確的電郵地址。
7. 有關學分查詢，請電郵至 scm@cuhk.edu.hk 或致電 3943 4328。
8. 學分詳情（合資格的參加者每天將可獲發一張證書）：

第一天 - 8 月 14 日(CME code: CME-PP0018-SCM0508)	
上午講座： 第一節 (10:15 – 12:15) 下午講座： 第二節 (14:00 – 16:00) 第三節 (16:30 – 17:30)	可獲合共 6 學分
第二天 - 8 月 15 日(CME code: CME-PP0018-SCM0509)	
上午講座： 第四節 (09:30 – 12:30) 下午講座： 第五節 (14:30 – 17:30)	可獲合共 6 學分

❖ 參加者必須完整出席第一天及第二天研討會，每天可分別獲得 6 學分。

To apply Continuing Education in Chinese Medicine (CME) for Registered Chinese Medicine Practitioners (CMPs) issued by The Chinese University of Hong Kong (CUHK), please note the following requirements:

1. Applicants must register before the event. The registration deadline is on August 13, 2025 at 12:00pm.
2. Please ensure that your registered Chinese and English name, email address, and registered Chinese Medicine Practitioner number (CMP number) match the records of the Hong Kong Chinese Medicine Council to be eligible for the Hong Kong Registered Chinese Medicine Continuing Education Certificate. Any discrepancies may result in the inability to issue the certificate.
3. Participants attending virtually must enter their full **Chinese name** and **registered Chinese Medicine Practitioner number (CMP number)** upon login for credit calculation. **A unique hyperlink URL** will be generated based on the provided registration details and sent via email before the event.
4. Participants attending in person must check in at the registration desk both upon arrival and departure to record attendance.
5. Credits are calculated **per session** (not per individual presentation) (refer to point 8). Registered Chinese Medicine Practitioners must **fully participate in the session** to earn credits. Late arrivals, early departures, or being offline **for more than 30 minutes** during a session will result in no credit being granted. Attendance records will be based on official event records. The School reserves the final decision on credit allocation.
6. The certificates will be issued **via email only**, applicable to both **online** and **in-person participants**. The School will begin sending certificates **within 2 weeks after the event** to attendees who meet the attendance requirements. Please ensure that the email address provided during registration is accurate.
7. For enquiry about CME credits, please contact via email scm@cuhk.edu.hk or phone 3943 4328.
8. CME Credits details (*Eligible practitioners will receive ONE certificate per day*):

<u>Day 1 - 14 August 2025 (CME code: CME-PP0018-SCM0508)</u>	
Morning Session: Session 1 (10:15 – 12:15) Afternoon Sessions: Session 2 (14:00 – 16:00) Session 3 (16:30 – 17:30)	6 credits
<u>Day 2 - 15 August 2025 (CME code: CME-PP0018-SCM0509)</u>	
Morning Session: Session 4 (09:30 – 12:30) Afternoon Session: Session 5 (14:30 – 17:30)	6 credits

❖ **Participants must attend both days in full to earn 6 credits in total per day.**